
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 16. juni 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 854 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 854:  

”Kan ministeren be- eller afkræfte Gigtforeningens vurdering af, at det bliver de 

mest syge og patienter uden sundhedsforsikring, som kommer til at vente i længst 

tid på behandling som følge af manglen på personale og behandlingspukler efter 

covid-19? ” 

 

Svar: 

Der henvises til besvarelsen af SUU alm. del – svar på spm. 851.  

 

I svaret fremgår det bl.a., at Sundhedsministeriet ikke er bekendt med konkret viden 

og forskning, der påviser sammenhængen mellem prioriteringen af sundhedsforsik-

ringskunder ved de private hospitaler og den generelle ventelisteudvikling. 
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